
Interpelácia č. 26/2019   
 

 

9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09.12.2019  

 

 

Tomko: 

Interpelácia na Varichovskú ulicu, kde pri zimnom štadióne tam, kde je ten parkovací pas 

pozdĺž ulice oproti bytu pána Bira, bola tam skládka kameňa. Táto skládka sa použila zrejme 

na výstavbu chodníka, podkladový materiál, no ale neodstránil sa ten kameň úplne. Nechali to 

tam, nie všetok kameň odstránili a tento kameň teraz sa nachádza aj na celej šírke vozovky. 

Môže sa stať, že dôjde tam aj k poškodeniu čelného skla, alebo laku vozidla. Poprosil by som 

kompetentných, aby ten kameň, zostatkový kameň, ktorý tam zostal, presne oproti domu pána 

Bira odstránili.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pri interpelácii týkajúcej sa Varichovskej ulice o skládke kameňa. No, nebola to skládka 

kameňa, bol to len uložený štrk, ktorý sa využíval ako podklad pre opravu chodníka na 

vedľajšej ulici. Vieš asi, z toho, čo si mal možnosť vidieť, že sa reparoval celý chodník. 

Z toho dôvodu bol umiestnený ten štrk na dočasné obdobie, kedy sa realizovala oprava 

podložia a jeho spevňovanie. Následne, po ukončení bol tento štrk odstránený, čiže dnes už je 

táto plocha čistá. Teraz v sobotu pri hokeji som mal možnosť vidieť, parkovali tam riadne 

autá. Očista, či už ulíc, alebo parkoviskových  plôch v blízkom okolí sa koná pravidelne. Ak 

je nejaký problém, určite sa na to príslušní zamestnanci na to určia, aby dočistili priestor, ale 

z informácií, ktoré máme, je tento priestor už vyprataný. Tým, že boli ukončené práce, bola 

realizovaná pokládka asfaltu na chodníku, zvyšný materiál bol odstránený, tzn. odvezený 

preč. 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 

 

 

 

 


